
Bestyrelsesmøde 
2023.05.24 klokken 17.00 – 20.00 
 

Afholdes på LBO 
 

 Punkter:  Referat: 

1. Godkendelse af 

dagsorden  

 

Godkendt 

2. 

 

Nyt fra ledelse, elevråd, 

personale  

Elevrådet har haft et spørgeskema ude i klasserne. Der har 

været fokus på “hvordan ser den perfekte skoledag ud for 

dig”. 

Der har også været spurgt ind til, hvad den kedeligste dag 

indeholder. 

Der har været besøg af “Danske Skoleelever” - der blandt 

andet har fokus på elevråd, hvad der er børnenes 

rettigheder, udbreder kendskabet til børnetelefonen mm.  

Nyt fra Personale: 

Daginstitution 

Vi er meget mere ude, hvilket er skønt for både børn og 

voksne.  

Der er en enkelt voksen, der har udtrykt bekymring 

angående forældrepasning, her d 26.05. 

Bedsteforældredagen var en kæmpe succes. 

(Bedsteforældre + børn + personale = 187 deltagende) 

 

Skole 

Der er gang i planlægningen af næste skoleår. 

Der er blandt andet ønske om, at bestyrelsen kigger ind i 

muligheden for søgning af fondsmidler til etablering af 

udendørs undervisnings ”lokale” (Primært til 

natur/teknologi). 

Lærerne sætter flere ord på, bryder projektet ned i 

“bidder”, og sender det til Julie.  

Skolen bruger også præstegården og dalskoven som 

lokaliteter. 

Der kigges også ind i, hvordan de forskellige roller bliver 

tildelt. Fx Sofie der gerne vil overtage Elevrådet efter Per. 

 

Dagtilbud Ledelse 

Tilsyn, SPARK, Personalemødet på fredag. 

Vores tilsynsrapport er godkendt ved Bitten. Den kommer 

på hjemmesiden under “dagtilbud”. 



Det pædagogiske tilsyn har peget på et par områder i 

vores pædagogiske praksis der peger på forbedring. 

Vi har sat gang i små tiltag, men de større kommer først på 

tapetet efter sommerferien. 

Generelt ligger vi i en solid midterposition, primært med 

udstikkere opad. 

 

SPARK 

Et gratis tilbud, hvis hovedformål er at hjælpe 

organisationer med deres psykiske arbejdsmiljø. 

Vi har første møde med deres konsulent Kåre, hvor vi skal 

have afdækket vores konkrete problemstilling, og lagt en 

plan for vores videre forløb. 

Et SPARK-forløb strækker sig typisk over et halvt års tid. 

Konceptet er, at konsulenten klæder leder, TR, og AMR på, 

til at arbejde med den konkrete problemstilling. Det har 

man så 1,5 – 2 mdr til at arbejde med praksis, hvorefter 

man igen har møde med konsulenten. 

I alt har amn 3 møder, hvor det sidste møde er et 

arbejdsmøde hvor man bliver klædt på til at stå på egne 

ben i processen fremover. 

 

P-møde fredag. 

Personalet og jeg selv glæder os til at have en 

eftermiddag, hvor vi kan fordybe os i fællesskab.  

Vi skal arbejde med vores interne struktur. 

 

Line, vores barselsvikar har desværre sagt op. Vi har fået 

en ny vikar ind i dagtilbud der er tidligere dagplejemor fra 

området - hun er tilbudt stillingen. 

Vores to langtidssygemeldinger er stadig uden slutdato. 

 

I vores køkken havde vi ansat en køkkenassistent til at 

hjælpe Line i køkkenet, da der tidligere kun var 19 timer, 

men produktionen har været støt stigende. 

Derfor valgte vi at slå en stilling op på 29 timer. 

Hun sagde dog op efter 3 dage, men heldigvis valgte Jette 

fra vores rengøringshold, at tilbyde sig selv ind i stillingen, 

og vi takkede ja. 

 

Skole leder 

Per har været i kontakt med Viggo af to omgange. 



En ang. kvashegn, og en angående en ny fond ang. leg og 

bevægelse. Der vil han gerne have vores input til, hvad der 

kunne være interessant. 

 

 

3. Forældredag 26.05 Der kommer 16 forældre. 

De er blevet inddelt i stuer, og sendt ud til de forældre der 

kommer og passer. 

Jonas laver en udendørsaktivitet. 

Josephine kigger ind i, at der kommer en medhjælper fra 

Vuggestuen, til at hjælpe med rutinen. 

 

4.  Status afdelinger. 

Per laver gennemgang af 

de forskellige afdelinger 

og kommer b.la. 

omkring børnetal nu og 

fremover. 

SFO/klub - vi har rigtig godt fat i børnene i SFO - næsten 

100% tilslutning. 

I klubben har vi nu 25 børn, hvor vi til sammenligning 

havde 17 sidste år. 

 

I skolen kan man se på prognosen, at på nær næste år, så 

står skolen til støt og roligt at vokse i elevtal, indtil vi 

rammer 100 børn i 27/28. 

 

Vuggestuen falder en smule i antal – vi havde 32 i januar, 

men er normeret til 25. Vi ser ud til lige så stille at falde til 

omkring de 22, i maj 24. 

 

Børnehaven rammer de 62 børn til sommerferien næste 

år, så der skal kigges ind i hvordan vi strukturere os - både 

indenfor og udenfor. 

5.  Arbejdsmiljø. 

Hvad gør vi for 

arbejdsmiljøet? 

Vi havde en Pædagogisk Råds aften, hvor vores to AMR’er 

kørte aftenen. Temaet gik på trivsel, stress, (Trivselsoaser 

og Stressfælder). 

Det lykkes rigtig godt med de fælles pauser i 

personalestuen. 

 

Vi har sat gang i SPARK 

Der er lavet handleplan på de temaer der har fyldt meget i 

dagtilbud. 

6. Fødselsdagsfesten. Der er planlagt et løb for børnene i børnehave og skole. Alle skal 

deles op på kryds og tværs, og sendes rundt til forskellige 

poster. 



Vi har bestilt et par klovne, til at lave underholdning fra 12-13, 

for børnene. 

Der kommer hoppeborge, sluchice, og dørene bliver åbnet fra kl 

14. 

Der kommer kage, kaffe mm. 

Per har et ønske om, at det er nogen af de lokale kræfter der 

står for at arrangere skolens 75års fødselsdag. 

Et forslag kunne være et facebook forum, hvor folk kunne 

melde sig ind. 

7. Struktur 

Status 

Der bliver sendt en melding ud fredag d 2/6-23. 

 

8. Evt. Næste møde bliver enten ved Helle eller Jonas – vi tænker i 

Tapas. 

9. Punkter til næste møde Idebank til dialogmøde; 

Trivsel hos personalet/Arbejdsmiljø 

 
 
 
 
 
Årshjul bestyrelsen Landsbyordningen Ejer 
Bavnehøj  
  

Måned  Faste punkter  2022-2023 Årets punkter  

August tirsdag 2022.08.09 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Årshjul revideres  

Bestyrelsen konstituerer sig 
(hvert andet år)  
  

September onsdag 2022.09.28 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Procesplan for arbejdet med 
nye principper 
Udvalg der kigger budget 
nedsættes 
  

Traditioner 
Nationale test + 
meddelelsesbogen 
Rekruttering af ny daglig leder 
Skolestruktur 

November onsdag 2022.11.02 
  

Nyt fra elevrådet  Arbejde med principper  



Medarbejdere og ledelse 
informerer  
 
Trivselshandleplaner 
 

Forberedelse dialogmøde 
februar 
Opfølgning på dialogmøde 
med politikerne  
 

November 
mandag 2022.11.21  
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
 
Kontrakt 2022. Ledelsen 
fremlægger oplæg til ny 
kontrakt.  
Børnetalsprognose – og 
konsekvensen her af –hvilke 
muligheder har vi.   
”Rigets tilstand – økonomi” 
  

Skolestruktur 
 

December tirsdag 2022.12.13 
  
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
 
Julefrokost, halvt møde  

Oplæg om CO-teaching forløb 
 

Januar onsdag 2023.01.11 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Ny skolestruktur: 
Sammenlæsning/aldersintegrer
et undervisning  
Forberedelse af dialogmøde 
februar.  
Fremlæggelse af det faglige 
udbytte med baggrund i de 
nationale test  
 

Forberedelse af dialogmøde 
februar forældre og personale  
  
Årlig skoleudviklingssamtaler. 
 
Skolestruktur 
 

Februar torsdag 2023.02.23 
  

Dialogmøde med forældre 
og personale  
  

  

Marts mandag 2023.03.27 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Regnskab-budget fremlægges  
Evaluering af dialogmøde 
  

Forberede valg til bestyrelsen  
 
Opdatering på arbejdet med 
principper 
  

April tirsdag 2023.04.25 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Timefordelingsplan  

Info om pæd. tilsyn i dagtilbud  
 
Ny skolestruktur  
 

Maj onsdag 2023.05.24  
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
 

Den styrkede pædagogiske 
læreplan i dagtilbud/faglighed 
i dagtilbuddet 
   



  

Juni torsdag 2023.06.22 
  

Nyt fra elevrådet  
Medarbejdere og ledelse 
informerer  
Fremlæggelse af trivselsdata for 
skoledelen, elever.   
Ny temaer til det kommende 
skoleår.  
Navne sættes på medlemmer til 
næste skoleårs forældremøder.  
Ny skolestruktur  
 
 Sommerfrokost, halvt møde  
 

 

 

 
 
 


